

NKUST Notice of Health Care of COVID-19 Epidemic
國立高雄科技大學 因應新冠肺炎(COVID-19)疫情健康關懷通知書

Dear students,您好！

In order to prevent the infection of COVID-19 and protect your health, please follow the epidemic prevention measures after entering Taiwan:

為防範新冠肺炎(COVID-19)傳染，保障您與他人的健康，請於入境後配合防疫事項：

1. Please be aware of your health condition during Self-initialed prevention, if there are symptoms related to COVID-19(cough, sore throat, diarrhea, fever,...etc.), please take the self-test.

If your test result is [Positive], please fill in the [NKUST Report form for COVID-19](#), then the Health section and Office of International Affairs could provide you the further assistance. 因應國內疫情變化，自主防疫期間，請留意自身健康狀況。

如有不適症狀（如咳嗽、喉嚨痛、腹瀉、發燒...），先做 COVID-19 快篩，若快篩陽性，請填報本校「[新冠肺炎主動回報聯絡表單](#)」，主動告知衛保組、國際處提供協助視訊看診。

<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSck2rY1FiyIsLJSjaP8gAfTe6KgbFt1er5tBPsvYFUzxxgIKw/viewform>

2. Please follow the CECC COVID-19 isolate regulations if you are a confirmed case.

確診者請落實中央流行疫情指揮中心規定之防疫措施，居家照護期滿且無症狀，再到校上課。

3. Campus Disease Reports 校內傳染病通報：

Health Section (Office Hour 8:00 ~ 17:00) 衛保組 (上班時間 8:00 ~ 17:00)

- a. Jianguo, Yanchao Campus (07) 381-4526 # 12531、12532、(Yanchao)18535
- b. Nanzih, Cijin Campus (07) 381-4526 # 22086、22087、(Cijin)25085
- c. First Campus (07) 381-4526 # 31251-31255

4. The [CECC](#) will review, adjust and release relevant epidemic prevention regulations accordingly. For more information please go to: <https://www.cdc.gov.tw/en/Disease/SubIndex>

中央流行疫情指揮中心隨時檢討調整並發布相關防疫措施，相關資訊可至：

衛福部疾管署全球資訊網「[嚴重特殊傳染性肺炎專區](#)」

<https://www.cdc.gov.tw/Disease/SubIndex/N6XvFa1YP9CXYdB0kNSA9A>



NKUST Report form for COVID-19
新冠肺炎主動回報聯絡單



NKUST Epidemic Prevention Measures
高科大防疫專區

※ Please contact us if you have any related issues. 如有相關問題請與我們聯繫

Health Section of Student Affairs, NKUST.

高科大學務處衛生保健組

What You Need to Know To Prevent COVID-19



 <p>Get vaccinated</p>	 <p>Wash your hands frequently with soap</p>	 <p>Wear a mask</p>	 <p>Social distancing</p>
 <p>Stay at home when showing symptoms</p>	 <p>Exercise to strengthen your immune system</p>	 <p>A healthy and balanced diet</p>	 <p>Smiling can boost your immune system as well!</p>

Here are 8 tips for preventing COVID-19

